
ESKILSTORPS OCH HEMMESLÖVS
VÄGFÖRENING

Protokoll fört vid ordinarie årsmöte i

Eskilstorps och Hemmeslövs Vägförening
lördagen 2 juli 2022

Plats: Kommunhuset, Båstad
Tid: 10.00 - 11.00
Närvarande: Ca 19 medlemmar

§ 1 Mötet öppnas

§ 2 Godkännande av
dagordningen

§ 3 Val av mötesordförande.

§ 4 Val av mötessekreterare

§ 5 Val av justeringsmän.

§ 6 Årsmötets utlysande

§ 7 Verksamhetsberättelse

§ 8 Resultat och balansräkning

Ordförande öppnade årsmötet med ett kort anförande
och hälsade alla närvarande välkomna.
Den föreslagna dagordningen godkändes.

Till mötesordförande föreslogs och valdes Thomas
Cohn.

Till mötessekreterare föreslogs och valdes
Jan Lindsjö.

Till justerare av protokollet samt rösträknare föreslogs
och valdes Karin Schmidt och Rosita Olsson

Årsmötet var utlyst genom annons i dagspressen
(NST/HD/SDS och BjäreNu) samt meddelande på
föreningens hemsida, vilket befanns vara behörigt.

Roland Hansson gick igenom verksamhetsberättelsen
varvid följande punkter särskilt noterades:.
- Vägföreningen har arbetat aktivt för att kommunen
ska ta över huvudmannaskapet för Ga:20. Nu finns ett
principbeslut att ta över de större vägföreningarna i
Kommunen och Ga20 är på andra plats efter Förslöv.
Besiktning av Ga20-området startar i augusti 2022.
Verksamhetsberättelsen godkändes.

Per Hildingsson redovisade Resultat och Balansräkning.
Föreningens intäkter har i stort sett följt planen. Såt.ex.
blev ett budgeterat underskott av Kr 500 750:- i
verkligheten endast Kr 493 000:-. För årets stora
asfalteringsprojekt budgeterat till Kr 850 000:- blev
utfallet i verkligheten Kr 865 000:-
På grund av sin natur fortsätter vinterväghållningen att
vara svårbudgeterad (Kr 150 000:-).
Styrelsen ser inga behov av avgiftshöjningar utan den
årliga utdebiteringen kan stanna vid Kr 500:-.
Årsmötet fastställde resultat- och balansräkningen.
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§ 9 Revisionsberättelse

§ 10 Ansvarsfrihet

§ 11 Inkomna motioner

§ 12 Verksamhetsplan för kom
mande verksamhetsår

§ 13 Budget och utdebitering,
fastställande av
debiteringslängd samt
förfallodag

Revisionsberättelsen redovisades genom att Kassören
Per Hildingsson läste upp de väsentliga delarna av
revisionsberättelsen innebärande att revisorn anser att
årsbokslut upprättats i enlighet med lagstiftningen, att
den är rättvisande och att resultaträkning och
balansräkning för föreningen kan tillstyrkas och
fastställas.
- Vidare tillstyrker revisorn att föreningsstämman
godkänner förvaltningsberättelsen och beviljar
styrelsens ledamöter ansvarsfrihet för räkenskapsåret.

Ansvarsfrihet för styrelsen för det gångna året
godkändes av stämman enligt revisorns tillstyrkan.

Inga motioner förekom.

Roland Hansson redovisade Verksamhetsplanen för
kommande verksamhetsperiod 2022-2023
- Verksamhetsperioden präglas till stor del av löpande
åtgärder.
- Gatubelysningen vid Holmgrens väg och omgivande
vägar är numera helt utbyggd och ett avslutat projekt.
- Fortsatta diskussioner med kommunen kommer att
ske angående Norra Vägen, trafiksäkerheten och
utbyggnad av GC-vägar. Beträffande GC-väg är numera
1 :a steget taget.
Genom utbyggnaden av Hedenområdet och
Kampingens ökande popularitet har trafiken på Norra
Vägen ökat så väsentligt att trafiksäkerheten är i fara.
För att främja nedsatta farter har Vägföreningen satt
upp fartvisningstavla som aktivt visar aktuell fart för
trafikanterna. Vägföreningen kommer att vidare
bearbeta Kommunen i detta ärende och privata initiativ
från vägföreningens medlemmar är önskvärda. Ett redan
inlämnat medborgarförslag studeras och handlägges av
Kommunen.
Någon av de närvarande medlemmarna föreslog
byggnad av ytterligare en utfart från Heden-området
direkt till Inre Kustvägen.

Per Hildingson genomgick förslag till budget för
kommande verksamhetsår. Som tidigare påpekats är
föreningens ekonomi god. I budgeten är det ökade
medlemsantalet inräknat.
- Enligt budget med ett överskott av Kr 94 000:- och
upprättat förslag till debiteringslängd (som fanns till
påseende) föreslår styrelsen att utdebiteringen per andel
för kommande år fastställs till oförändrade Kr 500:-.
- Debiterat belopp kommer att aviseras i slutet av
augusti månad och med förfallodag 30 september 2022.
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- Debiteringslängd, föreslagen utdebitering kr 500:- per
andel för verksamhetsåret 2022 - 2023, förfallodagen,
rätt att ta ut påminnelseavgift om kr 50:- per
påminnelse i händelse av utebliven betalning samt
budget fastställdes av mötet.
- Det erinrades om att de som vid årsmötet 2022 finns
noterade i Vägföreningens Debiteringslängd är skyldiga
för vägavgiften för hela det kommande verksamhets
året.
- Bokslut och budget finns tillgängliga på föreningens
hemsida på Internet www.hemmeslovsvagforening.se

§ 14 Val av styrelse.

§ 15 Utnämning ordförande

§ 16 Val av revisor

§ 1 7 Val av valberedning

§ 18 Kungörande av
årsmötesprotokollet

§ 19 Övrigt

Valberedning föreslog att avgående ledamöter Karl
Magnus Österlind och Peter Jakobsson måtte omväljas
på 2 år.
- Detta förslag antogs av stämman.

- Roland Hansson, Per Hildingsson och Jan Lindsjö
kvarstår i styrelsen ytterligare 1 år.

Roland Hansson utnämndes till ordförande för 1 år.

Valberedningen föreslog att avgående Revisor Stefan
Paulsson från MAZARS Revisorer skulle ersättas av
Auktoriserade Revisorn Markus Ahlberg, Exet
Revision, som valdes till revisor för 1 år,

Sittande valberedning omvaldes och till
sammankallande valdes Mikael Reinergren.

Årsmötesprotokollet kommer att kungöras inom 14
dagar på Internet på Vägföreningens hemsida
www.hemmeslovsvagforening.se samt om tillgång
medges på anslagstavlan vid f.d. affären Matöppet

Intet förekom.
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§ 20 Avslutning

Hemmeslöv i juli 2022

V&rl protokolle\ ••« ()w
"177KTH
vald sekreterare

\

<\ee..»%.. .Ak.5.»..sk
Karin Schmidt
vald justerare

Avslutningsvis riktade Mötesordförande Thomas Cohn
ett tack till alla närvarande och tackade styrelsen för
berömvärt arbete i Vägföreningens tjänst.

Vald Ordförande och Sekreterare Thomas Cohn och Jan
Lindsjö avtackades vardera av Vägföreningens
ordinarie Ordförande med en mindre present. för deras
insatser.

.4.~t. a .
Rosita Olsson
vald justerare
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